
Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole 

Mandag den 11.6. 2018 klokken 18.00-19.30 + 19.30-21.30 

Afbud:  Følgende datoer er foreslået til kommende skoleår: 
Mandag, den 21/8 2018 
Tirsdag, den 25/9 2018 
Onsdag, den 31/10 2018 
Torsdag, den 6/12 2018 
Mandag, den 14/1 2019 
Tirsdag, den 19/2 2019 
Onsdag, den 20/3 2019 
Torsdag, den 25/4 2019 
Mandag, den 20/5 2019 
Tirsdag, den 18/6 2019 
 
 

Dagsorden Referat 
1. 

Udvidelse af Sejs Skole (15 min) 
 

a) Oplæg til en henvendelse fra 
bestyrelsen til skolechef og BUU om 
at komme i gang med projektering 
af skoleudvidelsen 

b) Drøftelse af indhold i henvendelsen 
c) Beslutning 

 
a) 
Samtidig med udarbejdelse af helhedsplanen for Sejs, står skolen 
også for en udvidelse. Der er kommet en opfordring til, at lave et 
udkast til en skrivelse i forhold til, at få sat gang i processen 
omkring projektering af en kommende udvidelse af Sejs Skole. Der 
kan ikke af budgetterne for de kommende 3 år ses, at der er afsat 
midler til skolens udvidelse. Der er kun afsat 1 million til 
projektering af helhedsplan for Sejs Skole. Skolen er i forvejen 
meget presset på plads, da der er allerede nu er meget få 
kvadratmeter pr elev, sammenlignet med det der ellers er 
gennemsnittet i kommunen. Der er derfor en meget stor bekymring 
for, hvordan kapaciteten bliver på sigt, hvis antallet af elever stiger – 
hvilket prognoserne viser.  
 
b) 
Det er bekymrende, at man ikke ud af budgettallene kan se, at der er 
afsat midler de kommende 3 år. Med udsigten til at der bliver bygget 
100 rækkehuse i Sejs inden for kort tid, så må man forvente at 
elevtallet vil stige – også forholdsvis hurtigt. Dette er en modsætning 
til elevtalsprognosen på kommunen samlet set, hvor elevtallet i 
kommunen faldet, og der derfor er bygningsmæssig kapacitet 
overordnet betragtet 
Drøftelse af at få gjort skolechefen og BUU opmærksomme på 
ovenstående problematik. 
Det kan være en idé, at få lavet en etapeplan, så man hurtigt kan få 
påbegyndt byggeriet, så man ikke ender med en kortsigtet løsning 
med pavilloner eller at nogle af eleverne er nødt til at være på en 
anden matrikel. Etapeplanen kan også give muligheder for at lave en 
prioritering af behov. 
Der skal ligeledes argumenteres for, at der også er en udfordring i 
forhold til udearealer – dette skal også indtænkes, da der også i det 
ligger vigtige argumenter for at akut behov. Når der påbegyndes 
bygning af en ny hal, tages der igen kvadratmeter af skolens egne 
udearealer. 
Der skal ligeledes slås på, at der ikke er musiklokaler på skolen og at 
halkapaciteten er for lille til en skole af den størrelse som Sejs Skole 
har. Hallen er ikke det vigtigste i skrivelse, men at der er for få 



kvadratmeter. Det vigtigste er, at få skolen på budget, så man ikke 
først påbegynder en projektering og bygning af manglende 
kvadrater, når hallen er bygget. 
 
Vil man kunne udtale sig i samarbejde med Julsøhaven? De er også 
presset på plads. Det kunne være en mulighed, at afholde et møde 
med børnehavens bestyrelse i forhold til at trække i samme retning. 
Det vil også medføre et fælles pres i det administrative system, så vi 
ikke kommer til at modarbejde hinanden.  
Ligeledes er der også en dagplejesektion, som er presset på plads i 
forhold til legestue. 
 
Tidligere erfaringer viser, at det er vigtigt at være faktuel og 
præsentere de centrale punkter direkte til politikkerne. 
Præsentationen på et BUU møde var rigtig givtigt. 
 
Der kan laves en skrivelse til BUU, hvor de centrale punkter 
præsenteres og underbygges med faktuelle tal m.m. 
Ligeledes kan der sendes en skrivelse til det administrative system  
Det vil være ønskeligt med et møde, hvor man kan præsentere det 
for politikkerne samt for Huno. 
 
c) 

 Der laves en skrivelse til forvaltningen som step 1. Kristian 
laver et oplæg til dette. 

 Der arbejdes på, at få et BUU møde placeret på Sejs Skole. 
Her kan de samtidig få en rundvisning. Morten sender BUU 
en mail og opfordrer dem til at komme til Sejs. Hvis de i 
stedet inviterer til et møde, så laves der et oplæg til det. 

 Der skal etableres et samarbejde med Julsøhavens 
bestyrelse samt lederen af dagplejen. 

 
 
 

2. 

Ansættelsesudvalg(10 min)   
 

a) Orientering om opslag af 
pædagogstilling (se bilag) 

b) Nedsættelse af ansættelsesudvalg 
 

 
a) 
Lone Skovby går på pension efter sommerferien, og derfor er der 
lavet et stillingsopslag på en pædagog på 30 timer. Ansøgningsfrist 
15.juni, og planen er at afholde ansættelsessamtaler 19.juni. 
 
b) 
I ansættelsesudvalget sidder ledelsen, en tillidsmand fra faggruppen 
og medarbejderrepræsentant fra afdelingen samt gerne medlemmer 
fra skolebestyrelsen. Fra bestyrelsen deltager Rikke og Peter. Jacob 
spørger om AJ eller TN vil deltage og giver besked til KM. 
Der er mulighed for at påbegynde samtalerne kl. 16.00 
 

3  
Sejs skoles økonomiske status 31.5.18 (10 
min) 
 

a) Orientering  
b) Drøftelse  

 
a) 
Forventet status for budgetåret 2018 er korrigeret med den viden, 
som haves pr 31.maj. Tallene blev gennemgået. 
Årets forventede resultat samlet for undervisnings- og fritidsdelen er 
knap så stort som forventet, men der arbejdes stadig med et forventet 
overskud.  Der skal dog stadig være opmærksomhed på forbrug, for 
at sikre dette. 
 



b) 
Drøftelse af, at det har stor betydning, hvad der bliver meldt ud i 
forhold til budgettildelingen for 2019. Der kan være en bekymring i 
forhold til skolens budget, hvis der – grundet en lavere 
budgettildeling - skal ske en yderligere besparelse i 2019. Derfor 
afventes byrådsmødet 18.juni med spænding. 
Ligeledes er det afgørende, hvad elevtallet er på 5.september 
Der er lavet en tilkendegivelse til skoleafdelingen i forhold til, hvor 
hurtigt gælden kan afvikles. 
 

4. 

Mødeplan næste skoleår (10 min)  
a) De fire skoleledere i det forpligtende 

samarbejde har et fælles forslag jf. 
tidligere drøftelser i bestyrelsen. 
Forslaget ses øverst i denne 
dagsorden. 

b) Beslutning om mødeplan 

 
a) 
Skoleledelserne har rykket forvaltningen i forhold til, om der er 
tidspunkter i forhold til deadlines, hvor det vil være 
hensigtsmæssigt, at placere bestyrelsesmøder. De fire skoleledere 
har lavet et udkast. D.d. er der kommet en plan fra skoleafdelingen, 
hvor de anbefaler placering af 4 møder. 
 
Ved sammenligning af de valgte datoer og forvaltningens udspil er 
der ikke de store behov for at korrigere de aftalte datoer. 
 
b) 
Det har fungeret fint med rullende ugedage. 
Kristian kigger sammen med de tre andre skoleledere om der er 
behov for en eventuel justering, og komme med en udmelding 
snarest. 
 

5. 

Goddag til de  nyvalgte 
bestyrelsesmedlemmer (10 min)  

a) Kort præsentation 
 

 
a) 
Velkommen til Mikkel, Therese, Brian og Pia som indtræder i 
bestyrelsen 
Brian er far til børn i kommende 2. og 8.klasse 
Mikkel er far til et barn i kommende 1.klasse 
Therese er mor til børn i kommende 1. og 2.klasse 
Pia er mor til børn i kommende 1. og 3.klasse 
 

6. 

Orientering (10 min) 
 

a) Formand  
b) Skoleledelsen  
c) Andre medlemmer 

 
a) 
Der er kommet en forespørgsel fra forvaltningen i forhold til, hvad 
der er centralt besluttet som opgaver i de forpligtende samarbejde 
b) 
Skemalægningen er næste ved at være på plads. 
Planlægningen af næste skoleår er i fuld gang. 
Der er lavet ny cykelparkering til mellemtrinnet grundet placering af 
de 2 pavilloner til vuggestue og børnehave på blandt andet 
græsarealet ved salen. 
Placeringen af de ekstra daginstitutionspladser har øget trafikken 
ved skolen om morgenen og dermed problemerne i forhold til 
trafiksikkerheden. 
c) 



Opfordring til fortsat at have en opmærksomhed på, at 
skoledistriktet er stort og rummer småbyer ud over Sejs-Svejbæk. 
 
 

7. 

Punkter til kommende møder. (5 min) 
 

 
 

8. 

Eventuelt (5 min) 
 

 

  

Efter mødet er der middag fra Madselskabet. Jeg har bestilt til alle.  


